
DS CSKA: Roma chce odzyskać tyle ile wydała
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Seydou Doumbia jest jednym z problemów, z którymi zmierzy się w

najbliższych tygodniach Walter Sabatini. Iworyjczyk wróci z nieudanego

wypożyczenia z Newcastle i na pewno nie zostanie w zespole Giallorossich.

Najlepszy dla samego gracza byłby powrót do CSKA Moskwa, ale ten

kierunek wydaje się być definitywnie zamknięty.

Tak przynajmniej można sądzić po wypowiedzi dyrektora sportowego

moskiewskiego klubu. Roman Babaev podsumował sytuację dla Sport Express:

- Roma nie sprzeda Doumbii za kwotę, którą my uznajemy za akceptowalną. Oni

mają nadal zamiar odzyskać tyle, ile wydali za Doumbię, co będzie prawdopodobnie

trudne. Doumbia naprawdę chciałby wrócić, rozmawialiśmy z nim wiele razy,

przyjechał nawet, aby obejrzeć kilka naszych meczów. Roma jednak przyjęła

naprawdę ciężką pozycję, nie wiem czy chcą ponownie z nami negocjować, w

szczególności jeśli chodzi o Doumbię.
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